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Edgars – Labdien! Kad plānots uzklāt as

Labdien! Kad plānots uzklāt asfalta segumu Zvejniekciemā, Ozolu ielā posmā no
Draudzības ielas līdz Kapteiņu ielai? Cauruļu un kolektora izbūves darbi sen beigušies un
sākas rudens lietavas kam sekos dubļi, vai šeit nav saskatāma izbūves firmas bezdarbība?
Gribu rekomendēt asfaltēšanas darbus uzticēt Binderam, jo tikai viņiem ir atbilstoša
pieredze, tehnika un atbildība. Ozolu ielas asfalts bija teicamā stāvoklī (atgādinu, ka tas
tika uzklāts pa Eiropas naudu) un tādu gribētu arī redzēt nākotnē, bez ieplakām, plaisām
vai mistiskām šuvēm brauktuves daļā! Redzot, cik slikti ir atjaunots asfalts Saulkrastos pie
Zvejnieku ielas, tad žēl apzināties kā viena firma var izšķērst nodokļu maksātāju naudu un
radīt diskomfortu šoferiem!


